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MINNESANTECKNING FRÅN ERICI FÖRSKOLAS SAMRÅD OM  
UTEMILJÖN OCH DESS BETYDELSE FÖR UTBILDNINGEN 

2022-11-16 

Närvarande: 
Madalena de Sousa Pires 
Klara Jern Haxhijaj  
Johanna Lindvall och Anton Karlsson  
Johanna Magnusson  
Sofie Kristiansson 
Emma Bodin 
Kevin Sonners 
Hanna Berg 
Fredrik Björk 
Ida Nilbjörk (pedagog) 
Nina Johansson (pedagog) 
Martina Nebrelius (rektor)  

Minnesanteckning: 
Martina hälsar alla välkomna och berättar om varför vi har samråd och hur viktigt det är för oss i 
förskolan. Vårdnadshavares inflytande och delaktighet i utbildningen är betydelsefull. 
Inga beslut tas under samrådet utan är ett forum för insamlande av information inför beslut. 

Martina förtydligar förskolans uppdrag kopplat till hållbar utveckling samt hälsa och 
välbefinnande. 

Ida och Nina presenterar förskolans tankar kopplat till kvällens tema. Närvarande vårdnadshavare 
får en inblick i Erici förskolas arbete med utemiljön, både gällande innergården samt lilla och 
stora gården. Ida och Nina beskriver barnens inflytande i utvecklingen och deras stora delaktighet 
i processen. 

Vidare beskriver Ida och Nina förskolans Grön flagg-plan med punkterna: 
• Rörelse/välbefinnande 
• Växter på innergården - En gård som genomsyras av normkreativitet  
• Utevistelsen positiva effekter – kopplat till ”Hållbar generation”  
• Vad kännetecknar en god lekmiljö?  
• Okodat material  
• Material som flyttas in och ut 
• Planer framåt 

https://hallbargeneration.se/


Närvarande vårdnadshavare diskuterar i mindre grupper:  
• Hur tänker ni kring förskolans arbete med utemiljön och dess betydelse för utbildningen? 
• Önskemål, tankar och tips från er till oss?  
• Diskutera vårdnadshavares delaktighet kopplat till utemiljön och dess betydelse för 

utbildningen. Hur skulle ni eventuellt kunna vara delaktiga? 

Vi avrundar samrådet med att grupperna redogör sina tankar: 
• Vi är alla så imponerade av det fantastiska arbete ni gör! 
• Bra miljöer - stora ytor, bra aktiviteter. 
• Önskan om att de yngre barnen får hälsa på den stora gården. Hur gör vi? När får vi till 

det?  
• Byta gårdar - de äldsta får besöka den lilla gården.  
• Önskan om att lilla gården får mer grönska och växtlighet. Utveckla med fler planteringar.  
• Önskan om biologisk mångfald, insektshotell, fågelholkar.  
• Behov av resurser som kan utemiljö/vegetationsbyggnad och som kan lyssna in det 

förskolan behöver för att bygga en utemiljö med hållbara material och växter. 
• Ett måste med samsyn kring skötsel/förvaltning mellan Kultur och Utbildning och 

Samhällsbyggnad. 
• Bra med grindar som avgränsar. 
• Önskan om fler buskar som ramar in.   
• Önskar större inblick i undervisningen och lärmiljöerna utomhus, det vill säga vad som 

plockas in och ut dagligen. Gärna via Instagram eller Vklass. 
• Toppen med vattenlek! 
• Emmas Bodin erbjuder sin kompetens som stöd till förskolan (tusen tack!). 

Vi avslutar samrådet med en god känsla om att samråd är ett positivt forum för vårdnadshavare 
att vara delaktiga i utbildningen. Vi önskar att fler vårdnadshavare deltar i kommande samråd. 

Ida, Nina och Martina tackar för visat intresse och en god dialog! 


